



Product scan (≈20x20 cm) or picture

GRAND AMOUR

A30602

Silk jacquard, created from a small fragment in the archive textile collection. What makes it unique is an unprecedented reworking which, on a very large scale, brings us a magnified version of the original small floral motif. Roses and carnations stand out on the elegant and elaborate satin ground. The floral design is complemented by a pattern on the semi-matte viscose ground. Grand Amour comes in only one colour version, in which the almost irreverent tones of shocking pink are softened by a subdued ivory.

Jacquard in seta. Nasce da un piccolo frammento della collezione tessile d'archivio. A renderlo unico una rielaborazione inedita che, in scala molto grande, ci restituisce ingigantito il piccolo motivo floreale originale. Rose e garofani spiccano sull'elegante ed elaborato fondo in raso. Al disegno floreale si aggiunge un disegno sul fondo semi-opaco in viscosa. Grand Amour è declinato in una sola variante di colore, in cui i toni quasi irriverenti del fucsia vengono attenuati da un pacato avorio.

Jacquard en soie. Ce jacquard naît d'un petit fragment de la collection textile d'archives. Ce qui le rend unique c'est une nouvelle élaboration inédite qui, à très grande échelle, reproduit le petit motif floral original en version agrandie. Des roses et des œillets tranchent sur le fond élégant et élaboré en satin. Le dessin floral est complété par un dessin sur le fond semi-opaque en viscose. Grand Amour se décline en une seule variante de couleur, dans laquelle les tons quasi irrévérents du fuchsia sont atténués par un ivoire doux.

COMPOSITION:	83%VI 17%SE
USE:	LIGHT USE
WIDTH:	135 cm
WEIGHT:	510 gr/m
VERTICAL REPEAT:	106 cm
HORIZONTAL REPEAT:	67,5 cm
QUALITY CERTIFICATION:	.DS163
CERTIFICATIONS:	UK Cigarette BS5852 source 0, U.S.A. CAL.TB117:2013

